
Beste raadsleden , boeren en burgers van de gemeente Heerde. 

Via de voorzitter, 

Ik heb als burger van de gemeente Heerde het recht om mij uit te spreken over de komst 
van het AZC . 

Het gaat in dit geval over participatie oftewel gehoord worden en serieus genomen 
worden door de leden van de raad. Ik heb de raadsvergadering gevolgd en op latere data 
gesproken met diverse partijen uit de gemeente raad . Ook was ik aanwezig bij een 
gesprek met de burgermeester van Heerde. 

Wij hebben als groep grote weerstand bij het vestigen van een AZC in de gemeente 
Heerde, en met name de  veiligheid van de inwoners . 

Uit onderzoek is gebleken dat de politie en boa ’s de situatie in menig opvangcentrum 
niet de baas kunnen en om nog maar niet te spreken over de ondernemers in de bij ons 
bekende plaatsen. Wij hebben ons huiswerk keurig gedaan en uitgezocht wat ,waar en 
hoe het op andere plekken is georganiseerd. 

Daarom heb ik de volgende vragen aan de zittende raad. 

Vraag 1 :  waarom wordt er geen referendum gehouden voor de bewoners  met de vraag 
AZC in heerde. Ja of nee . Om een realistisch beeld met feiten te krijgen lijkt mij dit een 
goede vraag. 

Vraag 2: Waarom werd in de raadsvergadering geopperd dat er een groot AZC moest 
komen want anders kostte de burgers van heerde dat geld. 

Vraag 3: Veiligheid is het allerbelangrijkste wat wij willen, komt er weer een politie 
bureau met dermate veel politie dat de orde gehandhaafd kan worden. 

Vraag 4: De minister heeft toegezegd dat er niet gehandhaafd gaat worden bij het 
uitvoeren van de spreidingswet, waarom wordt er dan haast gemaakt met het uitvoeren 
en onderzoeken van deze wet. 

 


